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АННОТАЦИЯ
Взаимосвязь жизненных ценностей и удовлетворенности браком у супругов в первом и повторном браке / Кветко Светлана Вячеславовна; Факультет философии и социальных наук, Кафедра социальной работы и реабилитологии; науч. рук. Т.И. Ачинович
Объект исследования – удовлетворенность браком и жизненные ценности.
Предмет исследования – удовлетворенность браком и жизненные ценности у супругов в первом и повторном браке
Цель исследования – выявить взаимосвязь жизненных ценностей и удовлетворенности браком у супругов в первом и повторном браке

Основные результаты. Раскрыто понятие удовлетворенности браком в психологии; охарактеризовано значение жизненных и семейных ценностей супругов; описаны особенности отношений в первом и повторном браке; проведено эмпирическое исследование жизненных ценностей и удовлетворенности браком в первом и повторном браке и определена их взаимосвязь; предоставлены рекомендации по повышению удовлетворенности браком в первом и повторном браке.
Новизна полученных результатов заключается в том, что доказана взаимосвязь между уровнем удовлетворенности браком и жизненными ценностями у супругов в первом и повторном браке.
Автор работы подтверждает, что работа выполнена самостоятельно и приведенный в ней расчетно-аналитический материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других источников теоретические, методологические положения и концепции сопровождаются ссылками на их авторов.
Дипломная работа включает в свою структуру следующие элементы: введение, основную часть, состоящую из двух глав, заключения, список использованных источников из 55 наименований. Общий объем дипломной работы – 55 страниц.
Ключевые слова: СЕМЬЯ, УДОВЛЕТВОРЕННОСТЬ БРАКОМ, ЖИЗНЕННЫЕ ЦЕННОСТИ, СЕМЕЙНЫЕ ЦЕННОСТИ, ПЕРВЫЙ БРАК, ПОВТОРНЫЙ БРАК
ANNOTATION
The relationship of life values ​​and satisfaction with marriage among spouses in the first and second marriage / Kvetko Svetlana Vyacheslavovna; Faculty of Philosophy and Social Sciences, Department of Social Work and Rehabilitology; scientific hands T.I. Achinovich
The object of the study is satisfaction with marriage and life values.

The subject of the study is satisfaction with marriage and life values ​​of spouses in the first and second marriages.

The purpose of the study is to identify the relationship between life values ​​and satisfaction with marriage among spouses in the first and second marriages.
Main results In the process of work, the following results were obtained: the concept of satisfaction with marriage in psychology was revealed; the importance of life and family values ​​of spouses is characterized; describes the features of relations in the first and second marriages; an empirical study of life values ​​and satisfaction with marriage in the first and second marriages was carried out and their relationship was determined; recommendations are provided to improve satisfaction with marriage in the first and second marriages.
The novelty of the results obtained lies in the fact that the relationship between the level of satisfaction with marriage and life values ​​among spouses in the first and second marriages has been proven.
The author of the work confirms that the work was done independently and the calculation and analytical material presented in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and all theoretical, methodological provisions and concepts borrowed from literary and other sources are accompanied by references to their authors.
The thesis includes the following elements in its structure: introduction, main part, consisting of two chapters, conclusion, list of references from 55 titles. The total volume of the thesis is 55 pages.
Key words: FAMILY, MARRIAGE SATISFACTION, LIFE VALUES, FAMILY VALUES, FIRST MARRIAGE, REMARKET
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